
Referat bestyrelsesmøde 11.07.2024 

 

Dagsorden: 
1. velkommen – ingen afbud 

 
2. godkendelse af sidste referat – referat godkendt uden bemærkning. 

 
3. Overdækning på spidsduerne og finansieringen heraf (Georg og Lotte) 

Der er som udgangspunkt ikke nogen forsinkelse ved igangsættelse af projektet.  
En dokumentation for egenbetaling, kan stå i evt. manglende indtjening. 
Der bliver talt rundt bordet om holdning om at konstruktionen skal ligge til grund for vores 
høringssvar. 

a. udarbejdelse af høringssvar: 
Konstruktionen på spidsduerne skal indgå af hørringssvaret 
Graderne for afgivelse af skud på skeetbanen vil være under 30 grader, med en 
minimumshøjde på skytten. 

 
4. præciseret retningslinjerne for hvordan vi håndterer når en person ønsker at prøve at skyde 

med andre medlemmer men ikke selv er medlem (Christian og Carsten). 
Der er ikke noget der hedder gratis prøvetime. 
Instruktørundervisning gives op til 2 personer af gangen.  
 

5. Vogne til sporting maskinerne - afvente fondsansøgning eller igangsætning. 
Vi afventer svaret fra fondsansøgningen inden produktionen sættes i gang. 
Vi taler med tilbudsgiver om at producere en prototype, så vi finder ud af om det er rigtige vi gør. 
 

6. Klubmesterskab (forslag til dato 21. september) 
For fremtiden holder vi klubstævne den 2. weekend i juni.  
I år holder vi klubstævne den 21. september. Vi skyder til 130 duer. 
Klubstævnet koster 150 kr. for deltagelse inkl. morgenmad. 
Sommerfesten om aftenen koster 100 kr. per deltager, man er velkommen til at tager partner 
med til festen. Prisen er inkl. mad og 3 genstande. 
 

7. Mail fra Fritidsområdet 
Mail er gennemgået og talt om. 
 

8. evt. 
Vi bestiller duer nu til levering efter ferien. 
Toiletpapir købes af kantinepersonale 
Tal med Trine om kompensation i forhold til flytning. 
Tal med Iben om fremtidig placering af klubben.  
Vi aftaler at vende prisen med Østjysk og Gun Room. 
Vi skal være bevidste om at ingen duer går højere end de kan skydes i max. 30 grader. 
Vi er så heldige at Peden starter som banevagtshjælper til at samle pap og patronhylstre, han 
vælger selv den dag han vil gøre det. 
Arbejdsdag vil være en fin ide, med få men vigtige opgaver. 
Bestyrelsesmødeindkaldelse via kalender/klubmodul @Christian 


